
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Ümmete İsabet Eden Vehn (Dünya Sevgisi ve Ölüm Korkusu) 

 

Aramızda yaygın olan ve bizi donukluğa, cehalete ve yozlaşmaya sürükleyen 
hastalıklardan biri de vehndir. Evet vehn, vakıaya teslim olmak, rıza göstermek, 
değersiz ve aşağılık bir hayatı kabul etmektir… 

Bu hastalık aramızda, toplumlarımızda münkeri görmeye başladığımız 
noktaya kadar yayıldı; bu yüzden sessiz kalıyoruz, onu kabulleniyoruz, onunla 
bir arada yaşıyoruz, zulmü görüp ona rıza gösteriyoruz, bizleri en şiddetli 
işkence türlerine maruz bırakan ve insanların haklarını çiğneyen, onları onurlu 
ve adil bir yaşamdan mahrum bırakan tiranları destekliyoruz; hatta toplum, 
değersiz bir dünyevi teklif uğruna tavizler verecek ve ilkelerinden vazgeçecek 
kadar çok zayıf bir hale geldiği gibi saptırıcı medya da insanların zihinlerini 
yeniden formüle etmeye ve düşüncelerini de Batılı yaklaşım ve çıkarlarına göre 
şekillendirmeye başladı!  

Bu günlerde işgalci Yahudi varlığı tarafından Gazze’deki kardeşlerimize karşı 
işlenen menfur suçlar, bizim zayıflığımızın ve önemsizliğimizin en güzel 
kanıtıdır; hükümetlerimiz ise sessiz kalıp kınama, eleştiri ve sükûnet 
açıklamalarıyla yetinmektedir. Deforme olmuş küresel vicdanın gözleri önünde 
kardeşlerimizin katledildiğini ve yerlerinden edildiğini kendi gözlerimizle 
gördüğümüz halde ajan hükümetlerimizin yaptığı en büyük şey işte budur; diğer 
tarafta ise Amerika’nın başını çektiği karanlık yönü görmekteyiz; zira onlar, 
hakları çiğnemesi ve toprakları gasp etmesi için bu gâsıp varlığa her türlü 
desteği verirlerken Müslümanlar ise selin önündeki çer çöp gibidir!  

Nitekim Kerim Rasulümüz Sallallahu Aleyhi ve Sellem, şöyle buyurarak 
bugünkü vakıamızı teşhis ederken ne kadar da doğru söylemiştir: أنَأ     مَُمُ  الْأ يوُشِكُ 

مَئِذٍ؟ قَالَ: » يوَأ نُ  عتَهَِا« فَقَالَ قَائلٌِ: وَمِنأ قلَِّةٍ نحَأ إلَِى قَصأ كََلَةُ  وَلكَِنَّكُمأ  تدََاعَى عَلَيأكُمأ كَمَا تدََاعَى الْأ مَئِذٍ كَثيِرٌ  أنَأتمُأ يوَأ بلَأ 
ُ فِ  كُمأ الأمَهَابةََ مِنأكُمأ وَلَيَقأذِفَنَّ اللََّّ ِ ُ مِنأ صُدُورِ عَدُو  ي قلُوُبكُِمأ الأوَهأنَ« فَقَالَ قَائلٌِ: يَا رَسُولَ  غُثاَءٌ كَغثُاَءِ السَّيألِ وَلَيَنأزَعَنَّ اللََّّ

تِ   نأيَا وَكَرَاهِيةَُ الأمَوأ ِ، وَمَا الأوَهأنُ؟ قَالَ: »حُبُّ الدُّ  Aç insanların yemek kabına üşüştükleri“ اللََّّ
gibi yakında diğer milletler de sizin başınıza üşüşeceklerdir." Dediler ki: Bu 
o gün bizim azlığımızdan dolayı mı olacak ey Allah’ın Resulü? Dedi ki: “Bilakis 
sizler o gün çok olacaksınız, fakat sizler sel üzerinde akıp giden çer çöp 
gibi olacaksınız. Allah düşmanlarınızın kalbinden sizden korkma 
duygusunu çekip alacak, sizin de kalbinize vehn sokacaktır.” Dediler ki; 
"Vehn nedir, ey Allah’ın Rasulü? Dedi ki: “Dünyayı sevmek ve ölümü kerih-
kötü görmektir."  

Diyorum ki: suçlu Yahudi varlığı tarafından her gün kanları ihlal edilen 
Gazze’deki kardeşlerimizden özür dileriz; zira bizlere vehn isabet etti ve 
ümmetimiz de görevlerini terk etti. Ama sizler gerçekten modern tarihin 
karamanlarısınız ey Gazze halkı; zira sizler, ümmetimizin yüzyıllar boyunca 
yaşadığı şan ve şeref için içimizdeki değişim, özlem ve geri dönüş ateşini 
alevlendirdiniz; yine sizler bizlere, ümmetin, gücünü toparlayacak, saflarını 
birleştirecek ve beklenen ihtişamını yeniden tesis edecek birine ihtiyacı 



olduğunu gösterdiniz. Böylece herkes bu gerçeğin farkına vardı; çünkü 
koruluğunu koruyacak çobanı olmayan bir ümmet, her açgözlü insanın avı olur.  

Sahih akide, müminin şahsiyetini güçlü kılar ve sahip olduğu haktan emin 
olduğu için bir sıkıntı olmaksızın hak olan dinini ortaya çıkarır; dolayısıyla zulme 
ve ahlaksızlığa karşı sessiz kalmaz, aksine tüm gücüyle fasit vakıayı 
değiştirmek ve tiranların dayattığı prangaları kırmak için çalışır ve Allah’ın 
şeriatıyla hükmetmek ve sahih İslami hayatı yeniden başlatmak için izzet ve 
onuru talep eder.  

Gerçek bir Müslüman, din düşmanlarının peşinden giden ve yolsuzluk ve 
yozlaşmayla normalleşen hükümetler tarafından yönetilmeye razı olmayacaktır. 
Gerçek bir Müslüman, olumsuzluğu ve gerilemeyi kabul etmeyecektir; aksine 
dinine yardım etmek için elinden gelen her türlü çabayı gösterir ve gerici 
olanlarla birlikte olmayı kabul etmez; bilakis kalkınmayı gerçekleştirmek ve 
İslami hadaratımızı yeniden hayat vakıasında tesis etmek için çalışır.  

Aksa Tufanı bize yeniden bir umut verdi ve belki de ümmetimize isabet eden 
vehn belirtilerini silmek için ümmetimiz içinde bir değişim tufanının müjdecisi de 
olabilir; zira İslam ümmetimiz ölmez ama hastalanır ve ondaki hayır kesilmez; 
çünkü İslam ümmeti, Allah tarafından desteklenmekte olup şayet iktidar 
nedenlerini ararsa Allah’ın izniyle galibiyet ve zafer olacaktır; böylece Allah’ın 
izniyle değişim tufanı da gelmiş olacaktır; bu ise aziz olan Allah’a hiç de zor 
değildir… 
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